

Healthy Relationships Webinars Webinaires - Relations saines



The Healthy Relationships Project is designed to provide principals and vice-principals with strategies in response to cyberbullying and cyberviolence in schools and social media across the province. Resources have been developed by the provincial principals' associations, Principal Association Projects, Leadership en action and Catholic Principals' Leadership Development | Ontario, in partnership with Victim Services Toronto.

Le projet Relations saines est conçu pour offrir aux directions et directions adjointes des stratégies leur permettant d'adresser les problématiques de la cyber intimidation et de la cyber violence dans les écoles et les médias sociaux partout en province. Les ressources du projet ont été développées par les associations provinciales de directions d'écoles (*Leadership en action, Principal Association Projects et Catholic Principals' Leadership Development | Ontario en partenariat avec Victim Services Toronto.*

Navigating Cyberbullying and Cyberviolence for Parents/Guardians of Grade 7-12 Students

Guest speakers from the field of cyber safety will advise parents/guardians on

- navigating the risks of cyberbullying, sexual exploitation, and cyberviolence
- building healthy online relationships and safe spaces for students and
- using the internet for positive purposes.

Along with parents/guardians, principals and vice-principals will be provided with helpful resources to proactively address issues arising from online use.

Comprendre la cyber intimidation et la cyber violence pour les parents/tuteurs des élèves de la 7e année à la 12e année

Des invités du domaine de la sécurité en ligne offriront des conseils aux parents/tuteurs pour mieux :

- comprendre les risques associés à la cyber intimidation, l'exploitation sexuelle et la cyberviolence
- développer des relations saines en ligne et des espaces appropriés pour les jeunes, et
- utiliser l'internet à des fins positives.

En plus d'offrir des conseils aux parents/tuteurs, les directions et directions adjointes bénéficieront aussi des ressources leur permettant d'être proactif dans la lutte contre les incidents en ligne.

Ce webinaire sera offert en anglais.

Guest Speakers / Invités

Constable Megan McGarry, School Resource Officer, Toronto Police Services
Kym Stadnyk, Secondary School Administrator, Toronto District School Board
Sarah Rogers, Program Director, Victim Services Toronto

Dates

Tuesday, June 9th from 2:00-3:00 p.m. EDT. / Mardi, 9 juin de 14 h à 15 h, HAE
Thursday, June 11th from 7:00-8:00 p.m. EDT. / Jeudi, /11 juin de 19 h à 20 h, HAE

[REGISTER](#)